



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights (本期要闻)

- [KuaiDi Dache, China's leading mobile taxi booking app, secures US\\$600 mln investment from SoftBank group, Alibaba Group and Tiger Global](#)
快的打车证实6亿美元融资

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A
and Industry
Consolidation
Dbriefs
Webcasts
China-Related
Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广
播
其它中国相关报
告

Trends to Watch (并购趋势)

[China unveils fresh support measures as economy shows renewed weakness](#), Reuters, 01/16/2015

中国2015年经济增长料进一步放缓·央行有可能降息, 路透社,
2015年01月15日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

No deals were reported for this period.

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

KuaiDi Dache, China's leading mobile taxi booking app, secures US\$600 mln investment from SoftBank group, Alibaba Group and Tiger Global, Business Wire, 01/15/2015

快的打车证实6亿美元融资, 新浪科技, 2015年01月16日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Financial Services (全球金融服务行业)

Daohe Global Investment to make offer for Linmark, 4-traders,
01/12/2015

道和环球投资控股拟收购林麦集团69.88%股权, 银河证券,
2015年01月12日

Manufacturing (制造行业)

Jiangsu Etern plans to acquire Shanghai Jintong Automobile Harness,
Reuters, 01/15/2015

永鼎股份拟6.86亿收购金亨线束, 上海证券, 2015年01月9日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Finance firm 'Baocheng' to acquire game and film Companies, Marbridge consulting, 01/12/2015

Daheng New Epoch Technology: Zheng Suzhen to lift holding in Daheng to 58.72%, 4-traders, 01/16/2015

Hengtong Optic electric : spends money in equity investment, 4-traders,
01/19/2015

宝诚股份拟斥资24亿收购淘乐网络与中联传动, 和讯网, 2015年01月12日
郑素贞30亿买下大恒科技, 环球网, 2015年01月16日
亨通光电8亿收购两公司 交易相关方“精准”买入, 长江证券,
2015年01月19日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

Inbound Investment into China: A BEPS Perspective

12 February 2015 | 11:00 AM ET

On September 15, 2014, the OECD released the first seven BEPS deliverables, which could have significant impacts on cross-border structures and arrangements currently used by multinationals. What are important considerations for multinationals when doing business in China from a BEPS perspective? Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

White paper on auto dealer financing in China

Published jointly by Deloitte and CITIC, the white paper focuses on analyzing the development and financing needs of auto dealers in China. China's automotive industry has entered a new era with a stable single digit growth rate, and we have seen Chinese auto dealers operate under an increasingly diverse model in order to address the new challenges and customer needs. (Deloitte China – January 2015)

[Read more](#)

中国汽车经销商集团金融服务白皮书

《中国汽车经销商集团金融服务白皮书》由德勤与中信银行联合编纂，系统地剖析了新形势下经销商集团的金融需求。本白皮书显示，我国汽车行业已进入相对平稳的增长时期，经销商集团经营策略日益多元化，其衍生业务不断创新，并通过建店、并购，\$ 805;速扩大其市场份额。(德勤中国 – 2014年)

[请点击这里下载报告](#)

Chinese Services Group (中国服务组)

Chris Cooper
Americas Leader, Chinese
Services Group, Deloitte LLP

古博
合伙人, 美国德勤 中国服务组，
美洲地区主管人

Kevan Flanigan
Partner, Deloitte Financial
Advisory Services LLP

Kevan Flanigan
合伙人, 美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)
[参阅更多中国并购简报](#)
[亚太地区德勤网络讲座](#)
[美国中国服务组](#)
[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员对所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其 152;含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Unsubscribe](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited